
اقتصاد کیش-    فرمانده انتظامی هرمزگان گفت: با هوشــیاری و تلاش همه جانبه 
کارآگاهان پلیس آگاهی استان هرمزگان باند سه نفره سارقان طلا و جواهرات شناسایی 

و دستگیر شدند. 
غلامرضا جعفری بیان داشت: در پی وقوع یک فقره سرقت به عنف طلا از منزل افراد 
سالخورده در شهرستان پارسیان پیگیری موضوع به صورت ویژه در دستور کار قرار 

گرفت.
وی افزود: کارآگاهان پلیس آگاهی شهرستان پارسیان با انجام اقدامات فنی و پلیسی 
و تلاش شبانه روزی هویت سارقین سابقه دار غیربومی و مستقر در شهرستان لامرد 
استان فارس را شناسایی و دو متهم سارق به عنف را در حال عبور از ایست و بازرسی 
لاورچهو دستگیر و در بازرسی از خودرو آنان یک قوطی افشانه فلفلی و یک قبضه 

سلاح سرد کشف کردند.
سردار جعفری اظهار کرد: متهمان به پلیس آگاهی پارسیان انتقال که در بازجویی های 
اولیه ابتدا منکر هرگونه سرقت شدند که پس از مواجه با دلایل و مستندات متقن و قوی 
به جرم ارتکابی اعتراف و در ادامه تحقیقات یکی دیگر از همدستان آنان نیز شناسایی 
و در یک عملیات ضربتی دستگیر و با تشکیل پرونده متهمان به مراجع قضائی معرفی 

و روانه زندان شدند.
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سرپرست اداره کل غله استان هرمزگان خبر داد؛

واردات ۹۰۰ هزار تن کالای اساسی از بندر 
شهید رجایی هرمزگان

ناصر ســرگزی زاده با اعلام اینکه بندر شهید رجایی 
اســتان هرمــزگان یکی از مبادی اصلــی ورود انواع 
کالاهای اساسی به کشور است، اظهار داشت: از ابتدای 
ســال جاری تا کنون، ۵۲ فروند کشتی حامل کالاهای 
اساســی به وزن ۸۹۸ هزار تن در لنگرگاه بندر شهید 
رجایی پهلو گرفته اند که محموله های آن ها پس از تخلیه 
به انبارهای ذخیره سازی استان، منتقل و سپس به کانون 

جمعیتی ارسال شده است.
وی با اشاره به اینکه کالاهای تخلیه شده از این کشتی ها، 
شامل گندم، برنج و روغن خام است و به طور متوسط 
هر هفته ســه فروند کشتی در بندر شهید رجایی پهلو 
می گیرند، اظهار کرد: از این میزان کالای تخلیه شــده، 
۷۱۹ هزار تن گندم با ۱۱ فروند کشــتی اقیانوس پیما، 
۱۲۱ هزار تن برنج با ۳۸ فروند کشــتیِ کانتینری و ۵۷ 
هزار تن روغن خام خوراکی نیز با ۳ فروند کشتی وارد 

لنگرگاه این بندر شده اند.
سرپرســت اداره کل غله و خدمات بازرگانی استان 
هرمزگان با تأکید بر اینکــه ۸۳۷ هزار تن از کالاهای 

اساسی تخلیه شده در بندر شهید رجایی پس از انتقال 
به انبارهای استان از طریق شبکه های حمل ونقل کالا، 
به سراســر کشور ارسال شــده اند، خاطرنشان کرد: 

باقی مانده این کالاها نیز بر اســاس برنامه حمل ونقل 
شرکت بازرگانی دولتی ایران در حال ارسال به اقصی 

نقاط کشور می باشند.

        اقتصاد کیش -  سرپرست اداره کل غله و خدمات بازرگانی استان هرمزگان از واردات ۹۰۰ هزار تن انواع کالاهای اساسی به کشور 
از طریق بندر شهید رجایی این استان از اول امسال تا کنون خبر داد.

تمرکز بر صادرات بدون دیپلماسی 
اقتصادی ممکن نیست

اقتصاد کیش-   استاندار هرمزگان گفت: تمرکز بر صادرات بدون دیپلماسی اقتصادی 
ممکن نیست.

مهدی دوستی در اولین همایش دیپلماسی اقتصادی کشور با اشاره به اهمیت موضوع 
دیپلماسی اقتصادی گفت: فکر می کنم برخورد ما با دیپلماسی اقتصادی نباید پروژه ای 
باشد ما باید به سمت بهبود محیط و تشکیل یک اکوسیستم مناسب حرکت کنیم به 

نحوی که تمام ارکان این اکوسیستم فعالانه کار کنند.
دوستی از اصرار بر توسعه سخت افزار ی در این مسیر ابراز نگرانی کرد و ادامه داد: در 
حالی که مشکل ما نرم افزار، بانک، امور حقوقی و مسائل مهمی از این دست داریم باید 

بر مشوق معافیت تاکید و برای رفع مشکلات مصمم باشیم.
استاندار هرمزگان در ادامه سخنرانی خود افزود: لازم است تمرکز اصلی را روی توسعه 
نرم افزار بگذاریم ضمن اینکه دیگر هیچ مزیت نسبی پایدار نیست، حتی جغرافیا به 
عنوان یک مزیت نسبی هم رفته رفته ارزش خود را از دست می دهد پس توجه بیشتر 

به پارامتر زمان بسیار مهم و حیاتی است.
دوستی تاکید کرد: ما شرکای سیاسی مطمئنی هستیم و باید تلاش مضاعف و فعالانه ای 
داشته باشیم تا بعنوان شرکای اقتصادی نیز مطمئن باشیم، فعالان اقتصادی نیاز دارند به 

این موضوع برسند که ما مستقل از هر اتفاقی شرکای خوبی برای آنها هستیم.
وی گفت: ما از دهه چهل در حوزه اقتصاد، سیاستی را شروع سپس به سوی توسعه 
صادرات حرکت کردیم اما حالا از جایگزینی صادرات حرف در میان است در صورت 
که باید مواد خام پایه را کمتر صادر کنیم و به جای آن با ایجاد زنجیره های تولید پایین 

دستی ارزش افزوده آنها را بالا ببریم.
دوستی سخنرانی خود را چنین پایان داد که با تشویق حاضران در سالن روبروشد: اگر 
در ذهن برای تجارت ارزش قایل باشیم دیپلماسی اقتصادی توسعه پیدا می کند حرف 
پایانی من این است که اساسا تمرکز بر صادرات بدون دیپلماسی اقتصادی ممکن نیست.

گفتنی است، اولین همایش دیپلماسی اقتصادی ۲۵ تیرماه به دبیری رامین مهمانپرست 
مدیرخانه دیپلماســی با حضور تجار و فعالان اقتصادی کشــور، سفرای کشورهای 
مختلف، مهدی صفری معاون دیپلماسی اقتصادی وزارت امورخارجه، صالحی رئیس 
ســابق سازمان انرژی اتمی، مهدی دوستی بعنوان نماینده استانداران کشور در سالن 

همایش صدا و سیما برگزار شد.

استاندار هرمزگان:

شناسایی و دستگیری باند سارقان 
طلا و جواهرات در هرمزگان

فرمانده انتظامی هرمزگان اعلام کرد؛

بانکها  در  حمایت از بنگاههای اقتصادی  
باید نقش پررنگ تری داشته باشند

اقتصــاد کیش-    مدیرعامل فولاد هرمزگان بر نقش بانکها و حمایت از بنگاههای 
اقتصادی تاکید کرد.

عطاالله معروفخانی در جلسه مشترکی با رضا دولت آبادی مدیرعامل بانک ملت در 
خصوص همکاری های دوجانبه بحث و گفتگو کرد.

معروفخانی بر نقش بانکها و حمایت از بنگاههای اقتصادی تاکید کرد و گفت: همانگونه 
که مقام معظم رهبری حمایت از تولید را یک ضرورت اجتناب ناپذیر عنوان کردند و 
تولید و رفع موانع تولید در فرمایشات ایشان چندین سال تکرار شده است، لذا حمایت 

از تولید یک وظیفه شرعی است.
وی با اشاره به نقش بانکها در حمایت از تولید تصریح کرد: بانکها با ارائه تسهیلات در 
طرح های توسعه ای شرکتها می توانند درکنار بنگاه های اقتصادی باشند و نقش خود 

را در این زمینه ایفا کنند.
مدیرعامل فولاد هرمزگان بر لزوم ارائه خدمات  بانکی به کارکنان فولاد هرمزگان توسط 
بانک ملت درجهت ایجاد رضایتمندی کارکنان تاکید کرد و ارائه تسهیلات کم بهره و 

ایجاد شعبه بانک  ملت در محل شرکت فولاد هرمزگان را خواستار شد.
مدیرعامل بانک ملت نیز ضمن تقدیر و تشکر از شرکت فولاد هرمزگان ، حمایت همه 

جانبه خود را از   فعالیت های توسعه ای شرکت فولاد هرمزگان اعلام کرد.
وی با اشاره به ارتباط نزدیک شعب بانک ملت در استان هرمزگان با فولاد هرمزگان 
گفت: آماده ایم تا با ارائه تسهیلات به طرح های توسعه ای شرکت فولاد هرمزگان ، نقش 

خود را در حمایت از تولید ایفا کنیم.
دولت آبادی همچنین تصریح کرد: با پیشنهادهای معروفخانی جهت ارائه تسهیلات 
کم بهره به کارکنان و ایجاد شعبه بانک ملت در فولاد هرمزگان موافق هستیم و انشاالله 

هماهنگی این موارد انجام  خواهد شد.

مدیرعامل فولاد هرمزگان :

برگزاری  جشنواره انبه و یاسمین گُل 
در میناب 

اقتصاد کیش-     هشــتمین دوره جشــنواره شکرگزاری انبه و یاسمین گُل با شعار 
»میناب شهر شور وشادی« و با هدف پرداختن به محور اقتصادی محصول انبه، اشتغال 

و سرمایه گذاری آغاز شد. 
محمد امین امانی دبیر اجرایی جشنواره، گفت: پیاده سازی راهبرد توسعه اقتصاد محلی 
با سرمایه گذاری در زمینه صنعت باغداری مفید و مناسب از اهداف مهم این جشنواره 
است.  وی افزود : شهرستان میناب با قدمت بالا و قریب به یکهزار و ۷۰۰ هکتار باغ انبه 
به عنوان قطب تولید میوه گرمسیری انبه و یاسمین گل در سطح استان و کشور است که 

با برگزاری این جشنواره به معرفی بیشتر این شهرستان پرداخته می شود . 
 امانی خاطرنشان کرد : معرفی و تقویت ظرفیت های میناب در حوزه های مختلف و 
تشویق و ترغیب چهره های موفق و فعال در زمینه باغداری به کاشت محصولات بومی 
منطقه را از دیگر اهداف جشنواره دانست. وی اظهار داشت: برگزاری این جشنواره 

فرصتی برای معرفی توانمندی ها و ظرفیت های شهرستان میناب است.
دبیر اجرایی جشنواره انبه و یاسمین گُل میناب یاد آور شد: سمینار یک روزه میناب 
شناسی، نکوداشت یکی از مفاخر فرهنگی میناب، برگزاری روز خانواده، مسابقه نقاشی 
ویژه کودکان، نورافشانی قلعه هزاره و مسابقه عرضه محصولات خانگی با اولویت 
فرآورده های انبه و بازی های بومی محلی، برگزاری آیین های میناب به شکل نمادین 
'شب آیین میناب' و شعرخوانی و ضرب المثل خوانی بومی، تور میناب گردی و کارگاه 

گیاه و گل شناسی در این جشنواره دیده شده است.

گره مسکن مهر با وام بانکی 
باز می شود

اقتصاد کیش-   مدیر تعاون اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی هرمزگان گفت: گره 
۱۲ تعاونی مسکن مهر هرمزگان، با اعطای وام توسط بانک ها به اعضای این تعاونی ها 

باز و مشکلات این حوزه برطرف می شود. 
فرشید رضایی روز  گذشته  اظهار داشت: ۱۴ تعاونی مسکن مهر در این استان با مشکل 

روبه رو هستند که مشکل ۱۲ تعاونی سهم آورده اعضای آنهاست.
وی ادامه داد: براساس تصمیم کارگروه ویژه ای که برای حل مشکل این تعاونی ها اتخاذ 
شده قرار است بانک ها به کسانی که توان مالی لازم برای پرداخت سهم آورده ندارند، 

وام بانکی بدهند.
 مدیر تعاون اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی هرمزگان اضافه کرد: سایر تعاونی ها 
هم مشکل قضایی دارند و تا زمانی که حکم پرونده های آن ها توسط قاضی صادر نشود 

نمی توان کاری انجام داد.
لازم به ذکر است در ۱۵ اردیبهشت ماه سال گذشته هم مدیر تعاون اداره کل تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی هرمزگان گفته بود: مالکان یکهزارو ۸۲ واحد مسکن مهر در این استان 
برای رفع مساله ملک خود منتظر رای دادگاه هستند که صدور این رای گام بزرگی برای 

به سرانجام رسیدن پرونده مسکن مهر است.
مدیر تعاون اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی هرمزگان افزود: برخی پرونده ها بین 

هشت تا ۱۰ جلد می شوند که چنین پرونده ای نیاز به دقت بسیار بالایی دارد.
وی ادامه داد: به عنوان مثال در یکی از پرونده ها، سال ها قبل فردی که در تعاونی مسوول 
بوده متهم است چند میلیارد ریال پول را برداشته و فرار کرده و اکنون دادگاه باید به آن 
رسیدگی کند و زمانی که این کار انجام شود گام بزرگی برای به سرانجام رسیدن پرونده 

مسکن مهر در هرمزگان برداشته شده است.
رضایی یادآور شد: ۱۴ تعاونی مسکن مهر هرمزگان درحال حاضر ۲ هزار و ۳۹۱ واحد 
باقی مانده دارند که به غیر از این یکهزار و ۸۲ واحد دارای مشکل قضایی و بقیه با مسائل 

دیگری مانند سهم آورده عضو و گرانی مصالح ساختمانی روبه رو هستند.
همچین در تاریخ هشت بهمن ماه سال ۱۳۹۹ اعلام شده بود: پرونده ۲ هزار و ۸۴۹ واحد 

مسکن مهر باقی مانده این استان در سال آینده )یعنی ۱۴۰۰( بسته می شود.
رضایی در آن زمان عنوان کرد: واحدهای مسکن مهر باقی مانده که توسط تعاونی ها در 

حال احداث هستند پیشرفتی در حدود ۳۰ تا ۸۰ درصد دارند.
وی افزود: یکهزار و ۳۲۸ واحد از ۲ هزار و ۸۴۹ واحد مسکن مهر باقی مانده مشکل های 

قضایی دارند که دستگاه قضایی درحال رسیدگی به مسائل آنها است.

مدیر تعاون هرمزگان:

ارائه خدمت به افراد بدون ماسک 
در ادارات و اصناف ممنوع است 

اقتصاد کیش-     فرماندار قشم با تاکید بر دریافت دُزهای یادآور واکسن اعلام کرد: 
باتوجه به شــیوع کرونا ارائه خدمت به افراد بدون ماســک در ادارات و اصناف این 

شهرستان ممنوع است. 
محمد محمد حســینی اظهار داشت: متاسفانه بی تفاوتی در رعایت شیوه نامه های 
بهداشــتی به خیزش موج جدید و تغییر رنگ کرونایی شهرستان منجر شده و برای 
پیشگیری از گسترش این وضعیت باید خود کنترلی و محدود کردن بی تفاوت ها با 

جدیت اجرایی شود.
وی با یادآوری این مطلب که هزینه زیادی برای مهار کرونا از ســوی مردم و دولت 
پرداخت شــده، تاکید کرد: بازگشــت به رعایت شیوه نامه ها، رعایت فاصله گذاری 
اجتماعی و دریافت دُزهای تکمیلی برای حفظ سلامت عمومی باید مورد توجه قرار 
گیرد. رییس ستاد مدیریت کرونای شهرستان قشم ضمن تاکید بر ارائه نکردن خدمت 
به افراد بدون ماســک در ادارات و اصناف این شهرســتان از صنوف و مجتمع های 
تجاری سطح این شهرستان خواست برای درگیر نشدن با تبعات شیوع کرونا از پذیرش 

مشتریان بدون ماسک خودداری کنند.
محمدحسینی گفت: اتحاد و پیوستگی همه مردم و صنوف از گسترش کرونا و تحمیل 
هزینه های سنگین جانی و مالی پیشگیری می کند. فرماندار قشم همچنین بر بازرسی 
های منظم و سخت گیرانه از کلاس های تابستانی ورزشی، فرهنگی و آموزشی تاکید 
و اضافه کرد: از رعایت شیوه نامه ها و وجود  تهویه های مناسب برای حفظ سلامت 
استفاده کنندگان از این کلاس ها باید اطمینان حاصل شود.  وی خواستار رعایت الزامات 

شیوه نامه های بهداشتی در استقبال از حجاج و تشکیل تجمعات شد.

فرماندار قشم:

عملیات اجرایی فاز دوم بهسازی بندر صیادی رمچاه 
قشم آغاز شد

اقتصاد کیش-  مدیرکل شیلات هرمزگان از آغاز فاز 
دوم تکمیل و بهسازی بندرصیادی رمچاه قشم به عنوان 

یکی از مصوبه های سفر رییس جمهوری خبر داد. 
عبدالرسول دریایی با اشاره به اعتبار ۲۴۰ میلیارد ریالی 
ایــن طرح در فاز دوم اظهار امیــدواری کرد: فاز دوم 
اســکله صیادی رمچاه در شهرستان قشم سریع تر به 

بهره برداری برسد.
وی اضافه کرد: بندر صیادی رمچاه با توجه به موقعیت 
جغرافیایی و اقلیمی خود دارای شرایط ویژه ای است 
و این شرایط به  نوبه خود می تواند وضعیت متفاوتی را 
درزمینه رونق صیادی ، معیشت مردم و جذب گردشگر 

داخلی و خارجی در این شهرستان فراهم کند.
بندر صیادی رمچاه قشــم به بیش از ۳۳۰ نفر صیاد و 
حدود ۱۱۰ فروند شناور در قالب یک تعاونی صیادی 
بــا بیش از ۲۶ هزار و ۵۰۰ تن صیدِ ســالانه خدمات 

دهی می کند.

۷۸ میلیارد تومان جهت توسعه و عمران شهرستان 
سیریک تخصیص یافت

اقتصاد کیش- فرماندار شهرستان سیریک گفت: 
بیــش از ۷۸ میلیارد تومان اعتبار جهت توســعه و 

عمران شهرستان سیریک تخصیص یافت. 
محمــد رضا پاکروان با تاکید بر اینکه، مســئولان 
دستگاه ها تلاش کنند که اعتبارات تخصیص یافته 
به طور کامل جذب کنند، اظهار کرد: در سالجاری 
بیــش از ۷۸ میلیارد تومان اعتبارات عمرانی به این 

شهرستان اختصاص یافته است.
پاکــروان با بیان اینکه، این میزان اعتبار جهت اجرا 
و تکمیــل بیش از ۱۰۰ طرح عمرانی شهرســتان 
هزینه خواهد شــد، تصریح کرد: این اعتبارات در 
بخش های آموزش، توســعه و عمران شــهری و 
روستایی، گردشگری، شیلات، ورزش و جوانان، 
راهداری و حمل و نقل جاده ای، راه و شهرسازی، 
فرهنگی هنری و کشــاورزی و...  تخصیص یافته 

است.
پاکروان درادامه عنوان کرد: نظارت دقیق بر هزینه 
کرد اعتبارات و پیشرفت فیزیکی طرحها از وظایف 
در اجرا داشته باشند.نیاز است دستگاه ها نظارت دقیق تری بر هزینه ها اصلی دســتگاههای اجرایی به حساب می آید، که 

فرماندار شهرستان سیریک:

نیازمند پشتیبان و حامی مالی هستیم
اقتصاد کیش-  سرپرست و خواننده گروه جالبوت 
گفت: ضبط آلبوم پروسه زمان بری است ولی ما این 
کار را شروع کرده ایم، آهنگ ها را ساخته و شعر هارا 
نوشته ایم ولی نیازمند یک پشتیبانی و اسپانسر هستیم 

تا بتوانیم این آلبوم را با بهترین کیفیت ضبط کنیم. 
محدعلی ذاکــری با بیان اینکه بایــد بگوییم که به 
آرزویمان رسیدیم، تصریح کرد: باید بیشتر فعالیت 
کنیم و هنرمندان هرمزگانی باید تداوم بیشــتری در 
تولید داشته باشند. وظیفه ما این است که موسیقی که 

مردم دوست دارند را به گوششان برسانیم.
وی ادامه داد: مردم همیشــه حمایت کرده اند و این 
بار هم حمایت کردنــد و امیدوارم گروه های دیگر 
هرمزگان که ســبک های دیگــری را دنبال می کنند 
نیز مورد حمایت و اســتقبال قرار بگیرند چرا که در 
شهرهای دیگر اســتقبال خیلی خوبی از گروه های 

موسیقی هرمزگانی می شود.
ذاکری در مورد آلبوم جدید گروه جالبوت اظهار کرد: 
ضبط آلبوم پروســه زمان بری است ولی ما این کار 
را شــروع کرده ایم، آهنگ ها را ســاخته و شعر هارا 
نوشته ایم ولی نیازمند یک پشتیبانی و اسپانسر هستیم 

تا بتوانیم این آلبوم را با بهترین کیفیت ضبط کنیم.
خواننده گروه جالبوت اضافه کرد: آلبوم جدید یک 
آلبوم داستان محور است و فکر می کنم این کار اتفاق 
مهمی را برای ادبیات و موسیقی جنوب رقم خواهد 

زد. 

وی در خصوص کار های پیش رو خاطرنشان کرد: 
چند تک آهنگ برای منتشــر کــردن داریم و در این 
مسیر شروع به ضبط آلبوم و انتشار آن می کنیم. امید به 
کنسرت های بعدی داریم و امیدواریم که این کنسرت 

آخرمان نباشد.

سرپرست و خواننده گروه جالبوت بندرعباس:


